
Jeg kan i dag læse om at der netop er vedtaget lovgivning for at beskytte den danske svineproduktion mod 

afrikansk svinepest. 

Regeringen og folketinget lader til at være anderledes fodslæbende, når det handler om at beskytte 

befolkningen mod MRSA fra svin. Man kunne ønske sig at der havde været en større grad af beslutsomhed 

tilbage i 2010, hvor kun 16% af besætningerne var MRSA positive. Så havde sanering af de pågældende 

besætninger været en reel mulighed, ligesom i Norge. I 2016 var 88% af besætningerne MRSA positive, 

hvordan forholder det sig i 2018, hvad bliver det gjort for at reducere smitterisikoen? 

http://mfvm.dk/nyheder/nyhed/nyhed/stigning-i-husdyr-mrsa-foelges-op-med-indsatser/  
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